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Ministar mora, prometa i infrastrukture Oleg Butković je obilazeći Varaždinsku 

županiju došao dati podršku kandidatu HDZ-a za varaždinskog gradonačelnika 

mr.sc. Alenu Runcu. Tom prilikom upoznao se s problemima varaždinskog 

aerodroma, kojim upravlja gradska tvrtka Parkovi d.d., čiji je direktor Runac te dao 

punu podršku ministarstva na putu k njegovoj revitalizaciji. 

 

„Problemi koji ovdje postoje nisu mali, ali ćemo dati svu moguću potporu, i 

financijsku, da se u što kraćem roku ova zračna luka standardizira i stavi u funkciju, 

budući da je naše ministarstvo nadležno nad zračnim lukama, kako bi zadovoljili sve 

kriterije koje je pred njih stavila Agencija za civilno zrakoplovstvo i kako bi ona mogla 

normalno funkcionirati. Osim slijetanja i polijetanja, zračna luka je bitna i za 

školovanje budućih pilota, a s obzirom na to da je Varaždin gospodarsko središte 



ovog dijela Hrvatske, tu svakako ima i veliki potencijal. Kao ministar dajem punu 

potporu ovom programu revitalizacije, a posebno dajem punu podršku našem 

kandidatu za gradonačelnika Alenu Runcu i vjerujem u njegovu pobjedu“ – zaključio 

je ministar Butković. 

 

Aerodromska pista (uzletno sletna staza) asfaltirana je i dugačka 1730 x 30 metara. 

Time spada u samo nekoliko aerodroma u Hrvatskoj s asfaltiranom površinom, što 

daje bitan značaj za upravljanje i razvoj aerodroma. Ako isključimo Međunarodnu 

zračnu luku Zagreb, koja je internacionalni aerodrom, Varaždin preostaje jedini 

kompetentni aerodrom za operacije privatnih i školskih letova s asfaltirane piste u 

ovoj regiji. Zbog svojih idealnih predispozicija, aerodrom Varaždin bi trebao upravljati 

sa širokim spektrom operacija i događanja. Neke od njih bi uključivale korištenje 

aerodroma kao baze za školovanje pilota Fakulteta prometnih znanosti Zagreb ili 

privatnih pilotskih škola, što je posebno istaknuo Runac zahvalivši ministru na posjeti 

i brizi koju pokazuje za varaždinski aerodrom: „Kada smo u veljači preuzeli aerodrom 

on je bio u očajnom stanju. Trudimo se, popravili smo hangar, crpne agregate, sada 

krpamo pistu i stajanku, a započeli smo s procedurom dobivanja licence, odnosno 

statusa aerodroma. Tvrtka Parkovi se doregistrirala i sada može biti operater na 

aerodromu. Zahvaljujem još jednom ministru na dolasku i potpori što opet dokazuje 

da bez snažne potpore Vlade nema ozbiljnog razvoja grada Varaždina.“ – naglasio je 

Runac. 

 

Obilasku aerodroma prisustvovao je i predsjednik Gradske organizacije HDZ-a Grada 

Varaždina i saborski zastupnik Damir Habijan koji je također zahvalio ministru 

Butkoviću na dolasku i podršci te istaknuo kako Varaždin s budućim 

gradonačelnikom Runcem ne treba brinuti da će imati podršku Vlade u ovako 

vrijednim projektima. 

 



 

 



 

 



 

 



 


